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Zahájení Valné hromady 

Prezentace účastníků Valné hromady 

 JMÉNO A PŘÍJMENÍ STATUT PODPIS 

1 Miroslav Vyhnis Řádný člen ano 

2 Pavel Holeček Řádný člen ano 

3 Pavel Rohel Řádný člen ano 

4 Štěpán Bílek Řádný člen ano 

5 Jiří Šlajsna Řádný člen ano 

6 Luděk Hlaváč Řádný člen ne - omluven 

7 Stanislav Mandát Řádný člen ne - omluven 

8 Petr Proška Řádný člen ano 

9 Jan Pekař Řádný člen ne 

10 Jana Elbelová Řádný člen ano 

11 Jan Matěcha Řádný člen ano 

12 Norbert Cháb Řádný člen ano 

13 Milan Kulík Čekatel ano 

14 Ladislav Dokonal Čestný člen ano 

15 Zdeněk Tollar Čestný člen ano 

16 Pavlína Holečková Přispívající člen ano 

17 Lenka Kubová Přispívající člen ano 

18 Štěpánka Dokonalová Přispívající člen ano 

19 Jaromír Elbel Host ano 

20 Miroslava Abtová Host ano 

21 Květa Vorlíková Host ano 

22 Iveta Khelová Host ano 

23 Jan Khel Host ano 

24 František Cháb Host ano 

25 Karel Scheithauer Host ano 

Na Valné hromadě je přítomno 15 členů sboru, z čehož 9 členů má hlasovací právo, 6 členů mají poradní hlas. 

Podle Stanov Chomutovské ostrostřelecké společnosti je Valná hromada usnášeníschopná. 

Hymna C. k. mocnářství 
- bod splněn 

Provolání slávy sboru  
- bod splněn 

Volba zapisovatele Valné hromady 
Zapisovatelem Valné hromady byl navržen Pavel Rohel 

Hlasování:   PRO: 9  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 

Zapisovatelem Valné hromady 2014 je zvolen Pavel Rohel 

Seznámení s programem Valné hromady 
Předsedající seznámil účastníky VH s program VH, ten je stanoven a všichni jsou s programem seznámeni.  

Doplňující návrhy: 
Návrh Miroslava Vyhnise Návrh na přijetí tří nových čekatelů v rámci Valné hromady – Jan Khel, František Cháb, 

Karel Scheithauer 

Návrh Miroslava Vyhnise Povýšit v rámci Valné hromady Unterjägera Norbert Chába na Oberjägera 
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Předsedající dává hlasovat o Doplňujících návrzích 

Hlasování pro Doplňující návrhy:      PRO: 9  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 

Předsedající dává hlasovat o Programu VH 2014 návrzích 

Hlasování pro Program schůze:      PRO: 9  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 

Program Valné hromady 2014 je schválen i s doplňujícími návrhy. 

 

Slovo předsedy 
Vážené kolegyně, vážení kolegové, 

Dovolte mi Vás všechny přivítat na dnešní Valné hromadě Chomutovské ostrostřelecké společnosti. Na 

začátek dnešního sezení bych rád pronesl několik slov. 

Jistě jste si mnozí všimli, že po několika vrtkavých letech stagnace se činnost sboru zase začíná trochu 

rozvíjet. Objevují se nové vize a nové plány, které začínají nabývat reálných podob. Samozřejmě nejde všechno 

ihned. Je k tomu zapotřebí dostatek času a velice často hlavně dostatek financí. To jsou problémy, které se dají 

postupně překonat a všechno je možné nějak zvládnout. Leckdy lépe, leckdy to až tak dobře nejde. Ovšem důležitější 

než čas a peníze je osobní přístup a aktivita jednotlivých členů našeho spolku. A to je věc, která poslední dobou 

hodně posiluje. Opravdu hodně. Přístup některých členů, ať řádných, čestných či přispívajících, nebo i čekatelů je 

obdivuhodný. Mnozí z těchto jmenovaných dokážou svou činností takzvaně nakopnout i ty druhé. Tím se, alespoň 

podle mého, vytváří spolek. Spolek lidí, kteří mají chuť se navzájem vidět, chuť se něčím prezentovat a i přes občasné 

posměšky okolí se ukázat s hrdostí na veřejnosti. Cítím vzrůstající zájem o činnost našeho spolku a upřímně řečeno, 

je to krásný pocit. I když později budou některé informace vypadat jako protiřečení těchto slov, ta vzrůstající 

tendence tady opravdu je. Je to vidět i na vizích, které se poslední dobou objevili. Už jenom prohlášení o tom, že je 

před námi velký kus práce je do budoucnosti velké a jasné světlo na konci tunelu. Nevím, jestli to všichni vnímáte 

stejně, ale mě osobně to nabíjí velkou energií a velkou chutí dále pro náš sbor pracovat.  

Do dalšího roku je před námi velká řada úkolů, které jsou zhruba vypsány v dalším bodě našeho programu. 

Opravdu toho není málo. Na druhou stranu, není to sprint. Nemusíme to všechno zvládnout do stanoveného data. 

Máme před sebou relativně spoustu času a i malé úkony a drobné investice jednotlivců dokážou pozvednout celý 

sbor o několik pater nahoru.  

Nedílnou součástí naší činnosti je i spolupráce s Ostrostřelci zemí Koruny české. Po diskusi v Rakovníku při 

setkání setníků na jaře tohoto roku cítím i z této strany čerstvý vítr. Čas do té doby bych nazval pracovním vyhořením 

Alberta, generálního sekretáře OzKč. Na setkání setníků přijel s myšlenkou vzdát se své funkce. Hodně si stěžoval na 

pracovní osamělost. Necítil podporu sborů organizovaných v OzKč. Naštěstí diskuse, která byla dost bouřlivá a 

nebrala si servítky, změnila jeho názor. Všichni zúčastnění přislíbili pomoc. A nejenom přislíbili. Rozebraly se činnosti 

celého sdružení mezi jednotlivé sbory. Za Chomutovské ostrostřelce přislíbil Stanislav Mandát pomoc při realizaci a 

tvorbě nového řetězu krále střelců OzKč. Domluvili jsme se na častější komunikaci mezi sbory a OzKč a i mezi sbory 

navzájem. Toto se, myslím, daří. Informace se přelévají z jedné strany na druhou bez zbytečných prodlev. Výsledkem 

této, řekl bych nové vlny, bylo i poslední setkání v Rakovníku. Původně to měla být Valná hromada OzKč. Ve výsledku 

z toho byla konference zástupců jednotlivých sborů OzKč. Na této konferenci se řešili hlavně Stanovy OzKč. Dále se 

předkládaly vize a plány do krátkodobé i dlouhodobé činnosti. Z tohoto setkání má Chomutovský sbor za úkol 

zpracovat pro OzKč “Karierní plán”. Chci tento úkol zpracovat společně s Vámi tak, aby jeho předložení ostatním k 

poznámkám a vyjádření byl na vysoké úrovni. Tak, aby z Chomutova byl tento čerství vítr cítit. Prostě chci náš sbor 

postavit do role důležitého hráče v OzKč. I když se s námi hodně počítá, cítím v dnešní činnosti OzKč jistou 

nadřazenost Rakovníka a naší spíše druhořadou pozici. Je to možná jenom můj dojem, ale je. V tomto směru 

potřebujeme zlepšit práci našich zástupců v OzKč také. 

V uplynulém čase nebyly jenom špatné chvíle. Máme za sebou hodně pozitivní události. Byli jsme vyhlášeni 

mezi ostatními občanskými sdruženími našeho města při Slavnostním večeru Města Chomutova v září. Náš člen, 

Miroslav Vyhnis byl dekorován jako významný člen našeho sboru. Už jenom účast v uniformách byla nesmírně 

důležitá. Ukázali jsme se ostatním lidem ve velkém stylu. Focení v parku mělo velkou noblesu a byla to moc hezká 
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akce. Zase, cítím ji jako počátek mnoha dalších podobných záležitostí. Povinné Liguére nového Mistra střeleb bylo 

velice reprezentativní a stalo se vzorem pro konání dalších podobných akcí.Povedli se nám Královské i Mistrovské 

střelby. Návštěva Královských střeleb ve Stříbře byl hodně důležitý krok. Předvedli jsme se v plné parádě nejenom na 

samotných střelbách, ale i mimo ně. Myslím si, že nás začali brát s větším respektem i jako prima kamarády, nejenom 

jako střelce. Kdo Stříbrské zná, pochopí. Nesmím zapomenout na ples. V dnešní době jednoznačně nejvýznamnější 

akce reprezentace našeho sboru. Velký dík bezpochyby zasluhuje naše kronikářka Jana Elbelová. Organizace plesu je 

již druhým rokem na jejích bedrech a i letos odvedla veliký kus práce. A nejenom kolem plesu. Kronika sboru, jejíž 

první část se letos nechala vytisknout a svázat je po Zdeňkovi Tollarovi opravdu v dobrých rukách. Ještě jednou – 

díky, Jano! 

Pokročili jsme hodně daleko v získání klubové místnosti. Ten, kdo si čte zápisy z Řádných schůzí, je jistě 

dostatečně informován. To samé platí i o případném novém místě na střelnici. V tomto směru hodně zapracoval náš 

čekatel Milan Kulík a jeho rodina kterým tímto vyjadřujeme také svůj dík.  

Do nového štěstíčka trošku, ať alespoň jeden z nás přestřílí Prošku. Touto větou jsme zahajovali Královské 

střelby a Mistrovské střelby. O ty Mistrovské se zasloužil Petr Proška sám. A opět, dobrá práce, Petře. 

To jsou pouze dvě zmínky z mnoha. Poděkování patří mnoha dalším členům sboru. A je to poděkování na 

stejné úrovni, jako ta dvě předchozí. Jenom zkráceně, Standa Mandát za zajištění občerstvení na naše střelby a za 

výrobu skříňky na Pohár Mistra střeleb, Pavel Holeček za zajištění střeleb na plese, Jan Matěcha a Ladislav Dokonal za 

aktivní účast a další a další za mnoho práce, kterou vykonali pro sbor. Snad se nikdo neurazí, že jsem ho osobně 

nejmenoval. Nelze si všechno pamatovat a na vše poukazovat. To bychom tady museli sedět hodně dlouho.  

Děkuji Vám všem. 

Účast na akcích společnosti  
Předsedající seznámil účastníky VH 2014 s přehledem účasti na akcích 2014. Poukázal na častou nízkou účast 

na těchto akcích. 

Jana Elbelová zpracovala přehled o účasti jednotlivých členů sboru, se kterým byli všichni seznámeni. 

Hospodaření společnosti 
 Hospodaření naší společnosti je vcelku vyrovnané.  

Příjmy z jednotlivých akcí se dělí mezi zúčastněné, sboru přichází jen nepatrná část. Velké částky se 

vynakládají pouze na střelby a na ples.  

Za Královské střelby se utratilo cca 5.000,- Kč, zisk ze startovného byl 1.000,-Kč. Mistrovské střelby nás vyšly 

o 1.000,- Kč více, získali jsme zpět o 500,- Kč více. Toto je předmětem další diskuse. Je to jeden z bodů další činnosti, 

který nás hned po začátku roku čeká na Řádných schůzích. Tento problém je složitější a chce širokou diskusi členské 

základny sboru. 

Celkové náklady na ples byly vykázány v částce 44.075,- Kč a příjmy pokryly tyto náklady a ještě zbylo 255Kč. 

Účetnictví bude uzavřeno k 31. 12. 2014 a k nahlédnutí bude na únorové Řádné schůzi, až bude kompletně 

uzavřeno, včetně příspěvků.  

Příspěvky jsou přiměřené a nebudou se pro rok 2015 měnit. Dlužníci do konce roku, nejpozději do poloviny 

ledna příštího roku své závazky vyrovnají. 

Plánovaný rozpočet společnosti na rok 2015 
Rozpočet je postavený částečně na skutečnostech, částečně na příslibech a odhadech. Může se konkrétně 

měnit v průběhu roku. 

 Pro začátek vypadá hrubý rozpočet následovně: 

POLOŽKA ČÁSTKA   

Příspěvky členů sboru 14.000,- Stanoveny  

Dar na prapor 85.000,- Schválen, přijde začátkem roku 

Dar na činnost od SD 15.000,- Přislíben  

Výdělek z akcí sboru 3.000,- Odhad podle letošního roku 
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Dar na Svěcení praporu - nezajištěn 40.000,-  

Ples CH-O-S 47.000,- Předpoklad dle letošního roku 

Celkem plánované příjmy 204.000,-  

Zakoupení praporu 50.000,- Podle druhu praporu 

Doplňky k praporu 6.000,- Podle druhu praporu 

Svěcení praporu 80.000,- Odhad, spíše nižší 

Střelby 10.000,- Podle skutečnosti 

Ples CH-O-S 46.000,- Předpoklad dle letošního roku 

Cestovní náhrady 8.000,- Hrubý odhad podle skutečnosti 

Peine – hrubé cestovní náhrady 15.000,- Odhad dle vzdálenosti a počtu aut 

Celkem plánované výdaje 215.000,-  

ROZDÍL -11.000,-  

Uvedených cca 11.000,- Kč je zapotřebí sehnat v průběhu roku 2015.  

Samozřejmě preferujeme výrobu a svěcení praporu. V mnohem menším zájmu je výdaj na střelby. Podpora 

akcí bude v příštím roce minimální. Pokud se nepodaří sehnat dostatečné finanční krytí, budeme se muset uskrovnit 

při střelbách, popřípadě se vyplatí nižší cestovné do Peine.  

Pokud se v rozpočtu objeví rezervy, budou použity pro nákupy věcí, které sbor potřebuje, případně chce. 

Hrubý soupis případných nákupů uvádím zde: 

 Řetěz Krále střelců 

 Medaile Krále střelců 

 Perkusní puška Kentucky 

 Ostatní 

Výše uvedený seznam se bude měnit, případně aktualizovat v průběhu roku. Každý nákup bude projednán v 

Radě sboru, při vyšší částce na Řádné schůzi sboru, dle Stanov společnosti. 

Předsedající žádá o schválení hrubého rozpočtu pro rok 2015. 

Hlasování:   PRO: 9  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 

Hrubý rozpočet Chomutovské ostrostřelecké společnosti na rok 2015 je schválen 

Plán činnosti na rok 2015 

Stanovy společnosti. 

 Během prvního čtvrtletí příštího roku bude zapotřebí zpracovat Stanovy naší společnosti tak, aby odpovídali 

novému Občanskému zákoníku a legislativě s ním spojené. V tomto směru nám přislíbila pomoc notářka JUDr. Ivana 

Chábová.  

Za druhé, musíme Stanovy postavit univerzálně, abychom je mohli bez potíží používat dalších pár let, neboť 

každá změna, každá oprava, každý nový zápis vyžaduje peníze a čas. 

 Stanovy budou probírány na Řádných schůzích sboru. Jejich finální podoba bude rozeslána všem členům 

sboru na emaily a zároveň bude tzv. vyvěšena na našich stránkách k připomínkovému řízení. 

 Po ukončení přípravného řízení bude svolána Mimořádná Valná hromada, která se bude zaobírat pouze 

Stanovami. 

Sjednocení ústrojního řádu 

Budeme tvořit jednotný ústrojní řád. Bude se tvořit v rámci Řádných schůzí po všeobecné diskusi s tím, že 

ceremoniář Jiří Šlajsna bude mít rozhodující hlas. 

Vytvoření ekonomických pravidel 

Vytvoří se jednotná pravidla na zacházení se sborovými penězi. Způsob práce s pokladnou, přesné 

vynakládání finančních prostředků a další. Tato pravidla se budou také tvořit v rámci Řádných schůzí po všeobecné 

diskusi. 
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Předběžný plán akcí na rok 2015 

Termínované plány činnosti 

 14.2.2015 Kadaňský C.K. masopust 

 21.3.2015 Ples Chomutovské ostrostřelecké společnosti  

 4.4.2015 Velikonoční střílení 

 25.4.2015 Chomutovské slavnosti 

 9.5.2015 Královské střelby 

 16.5.2015 Císařské slavnosti v Zákupech 

 12-14. 6.2015 Svěcení praporu 

 28-30.8.2015 Setkání Evropských střelců Peine 

 9.10.2015 Mistrovské střelby 

 12.12.2015 Valná hromada 2015 

 31.12.2015 Silvestrovské střelby 

Předpokládané plány činnosti 

 Otevírání Evženky  neznámý termín 

 Střelby OzKč   pravděpodobně polovina září 2015 

Vyslovení důvěry vedení společnosti 
 Současná podoba Rady společnosti je následující: 

 Předseda  Norbert Cháb  člen Rady společnosti 

 Místopředseda  Pavel Holeček  člen Rady společnosti 

 Místopředseda  Štěpán Bílek  člen Rady společnosti 

Štěpán Bílek požádal o vyřazení z Rady Chomutovské ostrostřelecké společnosti z důvody velké osobní 

zaneprázdněnosti. Nyní bude volba nového třetího člena Rady. Podle Stanov společnosti volí pouze řádní členové 

společnosti dle Stanov společnosti.  

Předsedající nabízí změnu v hlasování. Hlasování bude veřejně prostým součtem hlasů. Pro tuto změnu je 

zapotřebí odsouhlasit změnu volebního pořádku pro Valnou hromadu 2014. 

Předsedající dává hlasovat, kdo je pro změnu způsobu hlasování na Valné hromadě 2014 v případě volby 

nového místopředsedy a tím i člena Rady společnosti. 

Hlasování:   PRO: 9  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 

Změna způsobu hlasování na Valné hromady 2014 je schválena. 

Předsedající navrhl jako nového místopředsedu a člena Rady společnosti účastníkům Valné hromady 2014 

Miroslava Vyhnise.  

Jiný návrh na nového místopředsedu, člena Rady společnosti nebyl vysloven. 

Předsedající dává hlasovat, aby Miroslav Vyhnis byl místopředsedou Chomutovské ostrostřelecké společnosti 

a tím i členem Rady společnosti. 

Hlasování:   PRO: 9  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 

Miroslav Vyhnis byl zvolen novým místopředsedou a členem Rady společnosti a se svým zvolením souhlasí. 

Předsedající dává hlasovat o vyslovení důvěry Radě společnosti v následujícím seskupení: 

 Předseda  Norbert Cháb 

 Místopředseda  Pavel Holeček 

 Místopředseda  Miroslav Vyhnis 

Hlasování:   PRO: 9  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 
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Valná hromada 2014 vyslovila důvěru Radě společnosti. 

Předsedající navrhuje Valné hromadě Jana Matěchu na nového praporečníka sboru. 

 Předsedající se ptá Jana Matěchy, zda-li je ochoten přijmout funkci praporečníka sboru. 

Odpověď Jana Matěchy: “Ano, jsem ochoten přijmout funkci praporečníka sboru” 

Předsedající dává hlasovat, zda VH souhlasí s tím, aby se Jan Matěcha stal novým praporečníkem sboru. 

Hlasování:   PRO: 8  PROTI: 0 ZDRŽEL: 1 

Jan Matěcha byl zvolen novým praporečníkem sboru a se svým zvolením souhlasí. 

Návrh grafické podoby praporu společnosti 
Předsedající přednesl následující podobu praporu. 

Prapor bude o velikosti 1.500 x 1.000 mm. Z jedné strany bude na žlutém poli Rakousko – uherská orlice. 

Celé žluté pole bude olemováno tzv. plameny v barvě černé. Pod Orlicí bude umístěn nápis “Chomutovský 

ostrostřelecký sbor”. Tento nápis bude vytvořen černou barvou bez stínování, typem písma Curent. Nápis bude 

realizován do oblouku tak, aby vytvářel pod orlicí jakousi misku, ve které bude orlice zmístěna. Písmo Curent bylo 

dáno z důvodu historické autentičnosti a dobré čitelnosti. 

Na druhé straně praporu bude modrobílé pole dělené horizontálně v poměru 50 na 50. Nahoře bude bílá 

barva a dole světle modrá. Barevné pole této strany praporu bude kopírovat barvy a barevné rozložení praporu 

města Chomutova. Uprostřed této strany bude umístěn stávající znak města Chomutova. Na této straně nebude 

žádný nápis. 

Předsedající dává hlasovat schválení grafické podoby nového praporu společnosti.  

Hlasování:   PRO: 0  PROTI: 9 ZDRŽEL: 0 

Grafická podoba nového praporu nebyla schválena, Valná hromada požaduje do ledna 2015 vyhotovit 

grafický návrh praporu v tištěné formě a předložit jej na Řádné schůzi ke schválení. 

Přijetí nového řádného člena společnosti 
 Předsedající seznámil členy VH 2014 s návrhem přijmout Milana Kulíka za řádného člena Chomutovské 

ostrostřelecké společnosti. 

Norbert Cháb jako jeho patron navrhuje jeho přijetí za řádného člena Chomutovské ostrostřelecké 

společnosti. 

Předsedající žádá VH2014 o hlasování. Souhlasíte s tím, že čekatel Milan Kulík splnil veškeré náležitosti 

potřebné ke zvolení a může se stát řádným členem Chomutovské ostrostřelecké společnosti. 

Hlasování:   PRO: 9  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 

Milan Kulík byl přijat Valnou hromadou 2014 a stal se řádným členem Chomutovské ostrostřelecké 

společnosti. 

Řešení situace řádného člena společnosti 
 Předsedající žádá Valnou hromadu o udělení mandátu k dalšímu řešení působnosti Luďka Hlaváče ve sboru 

bez potřeby schválení jeho rozhodnutí Valnou hromadou a Řádnou schůzí. 

 Předsedající dává hlasovat o udělení mandátu k dalšímu řešení působnosti Luďka Hlaváče ve sboru bez 

potřeby schválení jeho rozhodnutí Valnou hromadou a Řádnou schůzí. 

Hlasování:   PRO: 7  PROTI: 0 ZDRŽEL: 3 

Norbertu Chábovi byl udělen mandát k dalšímu řešení působnosti Luďka Hlaváče ve sboru bez potřeby 

schválení jeho rozhodnutí Valnou hromadou, nebo Řádnou schůzí. 
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Doplňující návrhy k programu Valné hromady 

Doplňující návrh č. 1 
Valná hromada byla seznámena se třemi adepty na čekatele Chomutovské ostrostřelecké společnosti. 

Jednotliví čekatelé byli představeni a byl představen i jejich patron. Františku Chábovi byla udělena vyjímka vzhledem 

k jeho věku. Čekatelé o sobě pověděli několik slov. 

Jan Khel   - patron Jiří Šlajsna 

Předsedající dává hlasovat o přijetí Jana Khela čekatelem Chomutovské ostrostřelecké společnosti 

Hlasování:  PRO: 10  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 

Jan Khel byl přijat za Čekatele Chomutovské ostrostřelecké společnosti. 

Karel Scheithauer  - patron Miroslav Vyhnis 

Předsedající dává hlasovat o přijetí Karla Scheithauera čekatelem Chomutovské ostrostřelecké společnosti 

Hlasování:  PRO: 10  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 

Karel Scheithauer byl přijat za Čekatele Chomutovské ostrostřelecké společnosti. 

František Cháb  - patron Norbert Cháb 

Předsedající dává hlasovat o přijetí Františka Chába čekatelem Chomutovské ostrostřelecké společnosti 

Hlasování:  PRO: 10  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 

František Cháb byl přijat za Čekatele Chomutovské ostrostřelecké společnosti. 

Doplňující návrh č. 2 
Miroslav Vyhnis oslovil Valnou hromadu s návrhem povýšit v rámci Valné hromady Unterjägera Norbert 

Chába na Oberjägera. Jedná se o povýšení o dvě hodnosti. 

Předsedající dává hlasovat o návrhu Miroslava Vyhnise. 

Hlasování:  PRO: 9    PROTI: 1 ZDRŽEL: 0 

Norbert Cháb byl povýšen z Unterjägera na Oberjägera. 

Diskuse 
 Předsedající navrhuje ponechat diskusi na veřejnou část VH 2014. Jednotlivé připomínky a body diskuse 

budou zaznamenány a vrátíme se k nim v průběhu Řádných schůzí. 

 Předsedající dává hlasovat o návrhu. 

Hlasování:  PRO: 10  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 

Bod programu “Diskuse” byla z jednání neveřejné části Valné hromady 2014 vyřazena. 

Závěr neveřejné části Valné hromady Chomutovské ostrostřelecké společnosti 

2014 


